
PROTOKÓŁ NR 17/08

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 6 marca 2008 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:10. Zakończyło – o 18:45. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Genowefa Pohoska,

4. Piotr Tyrawa.

Nieobecni usprawiedliwieni: Roman Tryhubczak.

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta,

2. Czesław Mikicki – Sekretarz Miasta,

3. Mieczysław Ławer – Skarbnik Miasta,

4. Krystyna Kaczor – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3,

5. Małgorzata Krysiak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1,

6. Grażyna Krakowiak - Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących.

Posiedzenie  poświęcono  omówieniu  sytuacji  związanej  z  liczbą  uczniów  klas  pierwszych  w  roku 

szkolnym  2008/2009  oraz  dokonaniu  analizy  prognoz  na  kolejne  lata.  Nadrzędnym  celem  było 

wypracowanie stanowiska, które pozwoli uniknąć zwolnień nauczycieli, a jednocześnie zapewni odpowiednie 

warunki nauczania. 

W  trakcie  dyskusji  padały  propozycje  rozwiązań,  m.in.  p.  Kaczor  zasugerowała  utworzenie  w  SP  nr  3 

oddziałów 1-3, a  w SP nr 1 pozostałych. P.  Mikicki – przydzielenie nauczycielom innych zajęć,  zgodnie z 

posiadanymi kwalifikacjami. 

Ostatecznie  ustalono,  że  w  przypadku  26  uczniów  utworzona  zostanie  jedna  klasa,  a  30  –  dwie. 

Przewodnicząca Komisji zapowiedziała kontynuowanie rozmów po rozpoczęciu roku szkolnego 2008/2009.  

Następnie  p.  Kaczor  wystąpiła  z  wnioskiem  o  zwolnienie  Dyrektorów  Szkół  Podstawowych  z  pensum 

dydaktycznego,  argumentując,  iż  kierowanie  tak  dużymi  placówkami  nie  pozwala  na  poświęcanie  czasu 

zajęciom z uczniami. 

W głosowaniu nad wnioskiem p. Kaczor wzięło udział 4 Członków Komisji (nieobecny p. Tryhubczak). 3 było 

„za”, 1 osoba wstrzymała się od głosu.

W  dalszej  części  posiedzenia  dyskutowano  na  temat  pomocy  finansowej  w  przypadku wyjazdów 

uczniów na zawody sportowe oraz mającego powstać boiska. Burmistrz omówił projekt związany z budową 

boiska przy SP nr 1, deklarując, że to przy SP nr 3 wykonane zostanie w ramach kolejnych programów, gdy 

tylko zostaną ogłoszone.

P.  Krysiak  zwróciła  uwagę  na  konieczność  podjęcia  rozmów  w  celu  zdobycia  obszaru  pod  planowaną 
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inwestycję przy SP nr 1, gdyż jej zdaniem obecne założenia nie pozwolą na realizację zamierzeń w obecnej 

formie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  przyjęli  wniosek  (4  głosami  „za”)  o  podjęcie  przez  Burmistrza  Miasta 

rozmów  dotyczących  pozyskania  terenu  pod  budowę  auli  przy  SP  nr  1,  w  celu  uniknięcia  zmiany 

przygotowanego projektu. 

P. Krakowiak poprosiła o podjęcie decyzji w sprawie ewentualnej partycypacji Miasta w kosztach remontu 

siedziby ZSO. 

W trakcie dalszej dyskusji – na prośbę p. Krakowiak – Członkowie Komisji przyjęli wniosek o zapewnienie w 

Gimnazjum ½ etatu psychologa w roku szkolnym 2008/2009.

Na zakończenie posiedzenia p. Pohoska omówiła przebieg wizyty w Brukseli. Przewodnicząca Komisji 

zasugerowała zorganizowanie wycieczki do Parlamentu Europejskiego dla młodzieży. 

Wnioski:

1.  Komisja proponuje,  żeby liczba uczniów w klasach pierwszych nie była mniejsza, niż 15 uczniów i nie 

większa, niż 26.

2. Przygotowanie – przez odpowiedni referat UM - projektu uchwały  zwalniającego Dyrektor SP nr 1 oraz SP 

nr 3 z pensum dydaktycznego.

3.  Udzielanie Szkołom - przez Biuro Promocji,  Rozwoju i  Przedsiębiorczości  UM - pomocy przy pisaniu 

projektów o dofinansowanie z rożnych źródeł wyjazdów uczniów na zawody sportowe.

4. Podjęcie przez Burmistrza Miasta rozmów w sprawie pozyskania terenu pod budowę auli przy SP nr 1.

5. Uwzględnienie w roku szkolnym 2008/2009 ½ etatu psychologa w Gimnazjum.

Protokołowała:                                                                                               Przewodnicząca Komisji

Sylwia Wątroba                                                                                                    Oświaty i Kultury
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